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- M.b.t. indexering staat er: “Subsidies kunnen jaarlijks geïndexeerd worden met het indexcijfer voor 
prijscompensatie dat door de raad wordt vastgesteld in de begroting.”.  Waarom staat er niet 
“Subsidies worden jaarlijks geïndexeerd ….” . Wat zijn nu de criteria voor wel of niet indexeren?

In de ASV is de keuze voor het wel of niet indexeren niet expliciet vastgelegd. De keuze voor wel of 
niet indexeren van subsidies is jaarlijks voorbehouden aan de Raad. Tijdens behandeling van de 
begroting wordt hierin een keuze  gemaakt. Indien in de ASV is vastgelegd dat subsidies jaarlijks 
geïndexeerd wordt is het moeilijk om hier van af te wijken.

De werkwijze voor de indexering wordt toegepast conform de ASV, tenzij anders is vastgelegd in 
beleidsregels of anders besloten. Bij het vaststellen van de programmabegroting stemt de Raad in 
met de prijsindexatie van de subsidies. De index voor prijscompensatie is de afgelopen jaren 0% 
geweest, wel wordt de loonkostenindex vaak toegepast. 

- Is er inmiddels een subsidieregister in ontwikkeling, zoals in het voorjaar aangegeven? Moet dit nog 
onderdeel worden van de ASV2022?  Wordt dit ook een publiek register?

In het rapport van de Rekenkamercommissie (RKC) staan een achttal aanbevelingen. Het opstellen 
van een subsidieregister betreft aanbeveling 5. Het afgelopen jaar is de kapstok (de Kadernota 
subsidiebeleid) en aansluitend de ASV2022 opgesteld. Ook zijn er stappen gezet in de ontwikkeling 
van het subsidieregister. Het komende halfjaar wordt het subsidieregister verder geoptimaliseerd en 
vervolgens gepubliceerd op de website van de gemeente Dalfsen. Het subsidieregister is geen 
onderdeel van de ASV2022 maar een separaat register.


